
Verslag van de Commissie van het

Botanisch Station over 1912.

De commissie wil nog eens in ’t bijzonder de aandacht

hierop vestigen.

J. Westerdijk
,

Secretaresse.

Het botanisch station werd in Juli bezocht door vier

studenten der Groninger Universiteit, die er eenige dagen,

voornamelijk met het oog op verzamelen van hoogereplan-

ten, vertoefden. De Heer E. Hufferetz, Apotheker te

Weert, belastte zich weer met het toezicht op het labo-

ratorium.

Het is te betreuren dat, nu het zeker is dat de plassen

te Weert binnen afzienbaren tijd uit zullen drogen, er niet

van het botanisch station gebruik wordt gemaakt om de

algenflora dezer vennen te onderzoeken. Het botanisch station

is toch voornamelijk met dit doel opgericht. Geen enkele

mededeeling is echter tot nog toe over de algenflora ver-

schenen.


